
Peter Reweghs verkozen tot nieuwe voorzitter
In maart hield N-VA Kortessem bestuursverkiezingen. Peter Reweghs kreeg 
het vertrouwen om onze nieuwe voorzitter te worden, uittredend voorzitter 
Peter Goris zal de taak van ondervoorzitter op zich nemen. 

Daarnaast bestaat het partijbestuur uit 11 gemotiveerde leden met een hart voor 
N-VA in het belang van een welvarend Kortessem. De overige leden van het 
bestuur zijn: Joseé Reynders, Wesley Servaes, Annelore Beeken, Annick Smets, 
Cederic Smets, Imelda Van Puyenbroeck en Rik Martens. Schepen Luc Dullaers 
en raadslid voor het bijzonder comité Lothar Baldewijns zetelen automatisch in 
het bestuur.

Alle bestuursleden hebben een taak binnen de groep en gaan zich ten volle 
inzetten om N-VA Kortessem te doen groeien. We blijven ons inzetten voor een 
aangename gemeente. Vandaar initiatieven zoals het ophangen van reflecterende 
huisnummers, zie hieronder.

Beste dorpsgenoten,

Dit is mijn eerste voorwoord als 
nieuwe voorzitter van onze plaatselijke 
N-VA-afdeling. Ik werd verkozen om 
als voorzitter met deze enthousiaste 
ploeg te werken. Graag zou ik Peter 
Goris willen bedanken voor zijn inzet 
van de vorige jaren als voorzitter - 
Peter wordt de nieuwe ondervoorzit-
ter. Ook voor het vertrouwen dat het 
N-VA-bestuur mij geeft om verder te 
werken: dankjewel.

Als nieuwe voorzitter gaan we verder 
werken aan een bestuur dat goed is 
voor elke burger in onze gemeente. 
Denken we aan de (noodzakelijke) 
fusie(s) met randgemeenten, die een 
goedkoper beleid zouden moeten 
mogelijk maken.

Ook het coronaherstel zal nog enige 
tijd in beslag nemen, om de visies te 
herbekijken en bij te sturen op heel 
wat niveaus.

De oorlog in Oekraïne, niet zover van 
bij ons.... een oorlog die er nooit meer 
zou komen? Hier mag, moet over 
gesproken worden, dit laat niemand 
koud. Heel wat onvoorziene gebeurte-
nissen met grote gevolgen, ook voor 
onze gemeente Kortessem.

Ondanks deze moeilijke tijden ga ik 
mijn best doen om ook samen met jul-
lie op zoek te gaan naar het beste voor 
Kortessem. Wilt u ook uw steentje bij-
dragen, dan doe ik een warme oproep 
om aan te sluiten bij ons project en lid 
te worden: elke inbreng heeft belang 
en zorgt voor een ander inzicht. 

Dankjewel!

Peter Reweghs
Voorzitter N-VA 
Kortessem

Reflecterende huisnummers: wij komen ze voor u ophangen

In 2018 stelde ons toenmalig N-VA-gemeenteraadslid Wesley Servaes voor om reflecte-
rende huisnummers aan te bieden aan de bevolking. De motivering was dat reflecterende 
huisnummers zeer belangrijk kunnen zijn voor hulpdiensten, zeker bij valavond. Een 
snelle tussenkomst van brandweer of ziekenwagen kan levens redden. Onze schepen Luc 
Dullaers werkte dit dossier uit en de gemeenteraad keurde het voorstel goed. De huis-
nummers werden enige tijd geleden aan alle inwoners bezorgd en wij hopen dat zoveel 
mogelijk inwoners ze aanbrengen op een zichtbare plaats bij hun woning. Heeft u toch 
een beetje hulp nodig, dan komt N-VA Kortessem graag helpen. Onderstaande datums 
staan gepland om huisnummers aan te brengen in alle dorpskernen van Kortessem:

Guigoven ma 20/6 10u-12u
Vliermaal di 21/6 10u-12u
Wintershoven vr 24/6 10u-12u
Kortessem za 25/6 10u-12u en 14u-16u
Vliermaalroot ma 27/6 10u-12u
Zammelen wo 29/6 10u-12u 

Als u hulp wenst bij het ophangen van de huisnummers, contacteer 
ons dan via 0493 64 90 17 of mjosee.reynders@gmail.com.
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Nieuwe uitbaters 
voor Vlierhof
Voor de uitbating van het Vlierhof 
zijn er nieuwe uitbaters gevonden: 
Mario en Margaretha, die beiden 
heel wat horecaervaring hebben. 
We zijn tevreden dat dit koppel 
opnieuw mensen kan verenigen 
binnen de Vliermaalse dorpskern. 
Mario en Margaretha hebben 
plannen om in het Vlierhof eten te 
serveren, evenementen te organi-
seren en het toerisme te promoten. 
We wensen hen veel succes met de 
nieuwe uitdaging.

Kerncentrales sluiten is vergissing van de eeuw

De N-VA kiest voor betrouwbare, 
betaalbare en duurzame energie.

Wij passen voor het paars-groene recept dat 
de kerncentrales wil sluiten, vervuilende 
gascentrales wil bijbouwen en onze energie- 
prijzen afhankelijk zal maken van Rusland.

De N-VA kiest voor een realistische energiemix
waarin kernenergie een rol blijft spelen en 
waarbij onze energievoorziening 
betrouwbaar, betaalbaar en duurzaam blijft.

Nog vragen over kernenergie?
U vindt de antwoorden op 
www.kernenergie.vlaanderen.
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Fusies of niet? Niemand die het weet
Je hoort het dagelijks: ‘Komt er nu een fusie?’ of ‘Hoe zit het met de fusie?’ Wij menen te 
mogen zeggen dat op dit ogenblik geen mens het nog weet.

Als men het louter rationeel bekijkt, dan 
kunnen gemeenten onder de 40.000 inwo-
ners hun taken niet meer optimaal ver-
vullen. De gemeentebestuurders weten dat 
allemaal. In het fusiegegeven speelt ook het 
emotionele een behoorlijke rol, en dat is een 
behoorlijke rem op het fusieverhaal. Tegen 
de voorkeur van de kiezer ingaan, is niet 
bevorderlijk voor de stemmen. Bij de politici 
en de ambtenaren geldt er ook de drang naar 
behoud van de postjes. En zoals ingebakken 
in de aard van de mens speelt ook de terug-
houdendheid om het vaste pad te verlaten 
om zich in de onvoorspelbaarheid van de 
toekomst te begeven.

Kleine gemeenten, zoals Kortessem, hebben 
de laatste decennia overleefd door zich te 
verarmen en hun burgers op te zadelen met 
hoge gemeentebelastingen. Zo werden gron-
den, gebouwen, rioleringen… verkocht om 
de rekeningen op orde te houden. Onze ge-
meente heeft geen bouwgronden meer, heeft 
zijn rioleringsnet jaren geleden al verkocht, 
heeft geen containerpark meer, enz.

Kleine gemeenten hebben hun charmes, 
maar het vervullen van de taken en plichten 
moet haalbaar blijven. En daar nijpt het 
schoentje. De burger heeft recht op een 
optimale dienstverlening en eist die ook.

Met wie?
Als men zou fuseren, stelt zich de vraag “met 
wie?”. Wij hebben vroeger al aangehaald dat 
de oplossing lag bij onze politiezone: Alken, 
Borgloon, Heers, Kortessem en Wellen. 
Heers en Wellen hebben al voorgehouden 
niet te willen fuseren. Borgloon heeft zijn 
conclusie getrokken en gaat samen met Ton-
geren, zodat zij naar 45.000 inwoners gaan 
en om en bij de 22.000.000 euro opstrijken. 
Welke zijn de mogelijkheden nog voor 
Kortessem? 
Kortessem kan:
- zich voegen bij de fusie Borgloon-Tongeren
- fuseren met Diepenbeek en/of Hasselt
- aansluiten bij Hoeselt en Bilzen.

Wat zal het worden? Wordt ongetwijfeld 
vervolgd…

KORTESSEM


